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Записник са 2. састанка Управног одбора Оријентиринг савеза Србије 

 

 
Дневни ред 

 
1. Усвајање дневног реда 
2. Усвајање записника са претходног састанка УО 
3. Текућа питања: 

3.1. Финансијско-материјално пословање 
3.2. Сарадња са Институтом за вештачку интелигенцију 
3.3. Сарадња са фирмом „Трансфера” 
3.4. Избор чланова Комисије за доделу Златног компаса 
3.5. Усвајање нових и измењених правилника 
3.6. Просторије и опрема Савеза 
3.7. Школско првенство Србије 2024. 
3.8. Наступи репрезентације у 2024. 
3.9. Такмичења у 2025. 
3.10. SEEOC 2026. 

4. Разно 
 
Састанак је одржан у канцеларији Савеза, са почетком у 18:00, а део чланова је присуствовао 
онлајн. 
 
Присутни: 

– чланови УО: Раде Гољовић, Ирена Горјанц, Александар Петровић (онлајн), Петар Бојовић; 
– генерални секретар: Стеван Роксандић; 
– члан НО: Љубица Бачанац 

 
Одсутни чланови УО Игор Стошић, Јелена Бабић благовремено је најавио изостанак. 
 
 
 
1. Усвајање дневног реда 

Дневни ред је усвојен једногласно. 
 

2. Усвајање записника са претходног састанка УО (у претходном сазиву) 
Записник је усвојен једногласно. Раде Гољовић је предложио да се подебљају слова са 

задужењима у записнику. 
 

3. Текућа питања: 
 

3.1. Финансијско-материјално пословање 
 
Стеван Роксандић известио је о финансијско-материјалном пословању, затражана  је измена буџета 
Редовног програма код Министарства спорта и да је Министарство то одобрило, због повећаног 
утрошка средстава у котизацији за међународна такмичења. Раде Гољовић је известио о округлом 
столу на ком је био са Стеваном Роксандићем у Министарству спорта у вези измене Правилника о 
финансирању Редовног програма и да је тамо изнео идеју о формирању Асоцијације неафирмисаних 
спортова, која се свидела људима из Министарства спорта. 
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3.2. Сарадња са Институтом за вештачку интелигенцију 
 

Раде Гољовић информисао је чланове УО да смо добили понуду организације оријентиринг 
активности за Институт за вештачку интелигенцију. Оквирно приход би био око 300.000,00 динара. Део 
новца бити отишао на организацију и дневнице људи који би били ангажовани, а већи део у фонд 
савеза. Организација је везана за Нови Сад и околину, а датум је 18. јул. Предложено је да се формира 
организациони одбор , председник да буде Александар Петровић и да у одбору буду Љубица Бачанац, 
Ирена Горјанц, Раде Гољовић и Петар Бојовић. 
 
3.3. Сарадња са фирмом „Трансфера” 
 

Раде Гољовић известио је чланове УО о контакту са компанијом Трансфера и предлогом 
сарадње, приказана је презентација коју је урадили Ирена Горјанц. Чланови УО су изнели своје 
сугестије у вези презентације. 

Стеван Роксандић и Ирена Горјанц задужени су да прераде презентацију и да што пре буде 
спремна за слање компанији ''Трансфера''. 
 
3.4. Избор чланова Комисије за доделу Златног компаса 
 

Раде Гољовић подсетио је чланове УО ОСС да на Скупштини одржаној 3. марта, није додељен 
Златни компас за најбољег сениора због примедбе Саве Лазића и ПСД ''Авала'' и да то треба да се реши 
формирањем комисије, предлаже да чланови буду: Раде Гољовић, Љубица Бачанац, Илија 
Димитријевић, Ђорђе Загорац, Јелена Бабић, Миљан Мимић и Вања Ђуричић.  

Задаци Комисије биће анализа и решавање ситуације са Скупштине одржане 3. марта и 
израда новог Правилника за доделу Златног компаса. 

Чланови УО ОСС су донели одлуку о формирању Комсије у саставу  Раде Гољовић, 
Љубица Бачанац, Илија Димитријевић, Ђорђе Загорац, Јелена Бабић, Миљан Мимић и Вања 
Ђуричић. За су гласали Раде Гољовић, Александар Петровић и Ирена Горјанц, а уздржан је био 
Петар Бојовић. 
 
3.5. Усвајање нових и измењених правилника 
 

Раде Гољовић известио је чланове УО ОСС о предлозима Правилника које је послао и 
предлозима за измене које су слали чланови УО ОСС.  

 
Чланови УО ОСС су се сагласили да се формулације Правилника усагласе са постојећим 

формулацијама већ усвојених докумената од стране Министарства спорта и других релевантних 
организација и задужује се Раде Гољовић да их технички коригује пре објављивања на интернет 
страници ОСС. 

 
 
3.6. Просторије и опрема Савеза 
 

Известио је чланове УО ОСС да је нови председник ОСБ захтевао састанак који ће бити одржан 
почетком јула у вези коришћења просторије и опреме. Задужују се Раде Гољовић и Стеван Роксандић 

у вези тог састанка и договора са ОСБ-ом. 
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3.7. Школско првенство Србије 2024. 
 
Чланови УО ОСС су констатовали да је Александар Петровић директор такмичења послао извештај са 
Школског првенства Србије. 
 
 
3.8. Наступи репрезентације у 2024. 
 
Александар Петровић је послао извештај са ЕYOC-a. Раде Гољовић је констатовао да су резултати 
нешто лошији него претходних година, а Александар Петровић се сложио и констатовао да млади 
такмичари из одређених клубова имају мало оријентиринг тренинга. Ирена Горјанц је предложила да 
се целе године одржавају тренинзи где ће се радити са младим такмичарима. Ирена Горјанц је 
нагласила да треба у извештај убацити и резултат штафете такмичарки у Ж16 категорији. Стеван 
Роксандић известио је чланове УО ОСС о одласку на Светско јуниорско, Светско сениорско првенство 
и Првенство југоисточне Европе. Александар Петровић је нагласио да почетком августа треба да буду 
одржане припреме у Северној Македонији у Прилепу због сличности терена као на Првенству 
југоисточне Европе. Чланови УО ОСС су се сложили  са тим, али да треба проверити финансије савеза. 
 
3.9. Такмичења у 2025. 
 
Раде Гољовић је известио да је ОК ''ДИФ'' предложио да се повуче кандидатура за такмичење Куп 
Мирјева. Чланови УО ОСС су се усагласили са тим, да се такмичење избрише из прелиминарног 
календара. Чланови УО ОСС су се сложили да се прелиминатни календар дефинише у септембру.  
 
3.10. SEEOC 2026. 
 
Раде Гољовић је извстио чланове УО ОСС да смо незванично прихватили организацију СЕЕОЦ-а 2026. 
године. Да постоји идеја да се СЕЕОЦ одржи у Вршцу и Делиблатској пешчари, а ако буде могућност 
на Вршачком брегу. Петар Бојовић изнео мишљење да треба размислити о Копаонику, као алтернативи.  
 
4. Разно 
 
- Раде Гољовић је известио да постоји проблем са такмичењем Хиби опен, јер је пријављен као 
организатор ДМБ који није члан савеза, али да је добио гаранције да ће неки други клуб преузети 
организацију тог такмичења. 
- Раде Гољовић известио је да постоји назнака организације Светског војног првенства и да он 
преузима на себе одговорност у вези контакта са организацијом ЦИСМ Србија и Министарством 
одбране. 
- Стеван Роксандић известио је о захтеву ОК ''ДИФ'' за признавање резултата 8. кола ОСЛС, осим у 
категоријама М21Е или Ж16 које су имале погрешно постављене контроле.  
Чланови УО ОСС су се сагласили са предлогом. 
 
Састанак је завршен у 20:40 
        
   

записничар 
Стеван Роксандић 

генерални секретар ОСС 

 
Раде Гољовић 

председник ОСС 
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